
P R O T O K Ó Ł  NR XXIV/2016 

z XXIV Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2016r. 
 

 

 

 

Miejsce Sesji  -  Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył  -  Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Na protokolanta obrad powołano – Sonię Patek – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

 

 Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

 Pani Zofia Jadowska - Sekretarz Gminy 

 Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy 

  

 

 Ustawowy stan radnych   - 15 

 Faktyczny stan radnych   - 15 

 Obecnych     - 15 

 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-

2019.  

8. Interpelacje i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

 

 



Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XXIV Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XXIV Sesji Rady Gminy powołano Sonię Patek - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Nie zgłoszono wniosków odnośnie 

zmian w porządku obrad. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęto porządek obrad.  

Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Protokół z XXIII Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie  

tj. 15 głosami – za, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował, że zbliża się termin złożenia wniosku 

związanego z Odnawialnymi Źródłami Energii i należy zabezpieczyć środki na ten cel. Czekamy 

na podpisanie umowy w sprawie azbestu, mamy przyznane 85 tys. złotych na ten cel, jednak nie 

mając podpisanej umowy z Funduszem Ochrony Środowiska nie możemy ich wprowadzić  

do budżetu, aby otrzymać te środki musimy mieć wyłonionego wykonawcę. Natomiast żeby 

wyłonić wykonawcę musimy mieć zabezpieczone środki. W takim przypadku na chwilę obecną 

należy zabezpieczyć środki z naszego budżetu. Projekt przedszkola jest technicznie gotowy, 

zaczęliśmy procedury związane z pozwoleniem na budowę. Wszystkie drogi jakie były 

zaplanowane za wyjątkiem odcinka w Koconi są zrealizowane. Ostatnio były to drogi  

w Korytnie w stronę Przedborza, przy drodze krajowej obok p. Łuszczyńskiego, w Kraszewicach 

oraz Borkach. Na drogi powiatowe są już wyłonieni wykonawcy i będą to drogi w Masłowicach 

i Ochotniku. W tym roku planowana jest również wymiana pokrycia dachowego na budynku 

OSP w Masłowicach. We własnym zakresie robimy wodociąg w Łączkowicach. Niebawem 



zaczniemy przygotowania do sezonu zimowego.  Przetarg na świetlicę  w Ochotniku został 

rozstrzygnięty, w najbliższych dniach wykonawca powinien pojawić się na budowie.  

 

Pan Dariusz Kołodziejczyk – radny – zapytał o wykaszanie poboczy. Pan Wójt - Bogusław 

Gontkowski wyjaśnił, że w najbliższych dniach będzie to realizowane. 

 

 

Punkt 6  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

 

Pani Skarbnik Wanda Kołodziejczyk przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy  

na 2016 r., które dotyczą planu dochodów, wydatków, zadań inwestycyjnych i dotacji 

udzielonych z budżetu gminy. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej uchwały.  

 

Pan Piotr Dąbrowski – radny – zapytał dlaczego straż w Strzelcach Małych ma płacone  rachunki 

za prąd. Pan Wójt - Bogusław Gontkowski wyjaśnił, że są to te małe rachunki, większe będą 

blokowane gdy straż osiąga przychody. 

 

Pan Piotr Dąbrowski – radny – zapytał również dlaczego jest zmniejszenie środków przy 

Przedszkolu. Pan Wójt - Bogusław Gontkowski wyjaśnił, że wynika to z kosztorysu jaki jest 

zrobiony. 

 

Pan Piotr Dąbrowski – radny – poinformował, że podczas posiedzenia komisji w Przedszkolu 

Pani Dyrektor – Elżbieta Bienias - zasygnalizowała problem zatrudnienia, jej zdaniem jest zbyt 

mało pracowników. Pan Wójt - Bogusław Gontkowski wraz z Panią Sekretarz Zofią Jadowską 

wyjaśnili, że w Przedszkolu będą oprócz zatrudnionych pracowników osoby, które są skierowane 

w ramach stażu z Urzędu Pracy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została 

przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIV/106/2016 w załączeniu. 

 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-2019.  

 

Pani Skarbnik – Wanda Kołodziejczyk poinformowała, że zmiana uchwały jest spowodowana 

dostosowaniem do zmian w budżecie na dzień 30 sierpnia. Przedstawiła Wieloletnią Prognozę 

Finansową, wykaz przedsięwzięć oraz objaśnienia, co stanowi załącznik do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie, w wyniku którego uchwała została 

przyjęta przez radnych. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXIV/107/2016 w załączeniu. 

 

 

 

 

 



Punkt 8 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

 

 

Punkt 9 

Zakończenie obrad 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy - Pan Stanisław Ziółkowski 

zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy Masłowice. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

 

Sonia Patek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 


